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Мировая туриндустрия переживает небывалый со времен окончания Второй мировой войны кризис, вызванный 

пандемией коронавируса. В статье речь идет о мерах, которые предприняли властные структуры ФРГ в целях недопу-

щения коллапса туристической отрасли, которая является одним из важнейших секторов немецкой экономики. Опыт 

Германии может быть интересен нашей стране, которая также предпринимает беспрецедентные шаги по поддержке 

отраслей, наиболее пострадавших от коронокризиса.
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The global tourism industry is experiencing an unprecedented crisis since the end of World War II, caused by the coronavirus 

pandemic. The article deals with the measures taken by the authorities of the Federal Republic of Germany in order to prevent the 

collapse of the tourism industry, which is one of the most important sectors of the German economy. Germany’s experience may 

be of interest to our country, which is also taking unprecedented steps to support the industries most affected by the “crown crisis”.
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